
ZÁPISNICA 

Z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 04.05.2015 

V Pavčinej Lehote 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Prejednanie možnosti výstavby viacúčelového ihriska – spolufinancovanie 

3. Správa o práci OÚ a starostu v období od 02.02. – 04.05.2015 

4. Rôzne – žiadosť p. Cerulíka o začlenenie územia do ÚP obce, odpredaj kalamitného dreva, 
zoznam deti vo veku 7- 15 rokov/MDD/, obyvatelia obce PL bez trvalého pobytu 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

Rokovanie: 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Miroslav Ščasný. 

Privítal prítomných, jeden poslanec bol neprítomný/p. M. Benická/ a skonštatoval, že zastupiteľstvo 
je uznášania schopné. Prečítal návrh programu podľa pozvánky a k tomuto programu nemal nikto 
z prítomných poslancov pripomienky. 

Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Radka Kureková. 

K bodu 2/ 

Starosta prítomných oboznámil s možnosťou spolufinancovania viacúčelového ihriska – kontaktovala 
ho k tejto príležitosti p. Kureková, ktorá dostala prisľúbenú pomoc pri vybavovaní tejto aktivity. 
Nakoľko sa ale jedná výhradne o politický projekt prideľovania finančných prostriedkov od polit. 
strany SMER, naša obec nebola úspešná. 

K bodu 3/ 

Starosta oboznámil prítomných  s prácou Obecného úradu v období od 02.02. – 04.05.2015: 

- Spoluúčasť na Fašiangoch 

- Spoluúčasť pri organizovaní bežkárskych pretekov 

- Odsúhlasené kladné stanovisko k návrhu časti zmien a doplnku č.3 ÚP obce 

- Účasť na zasadnutí organizácie EKOLÓG – voľba predsedu 



- Prebehla zimná údržba ciest v obci  

- Zaslanie výsledkov účastníkom VK na opravu veže na strelnici, s Ing. Vaverkom uskutočnená 
obhliadka nadbytočného vojenského materiálu 

- Odoslaná žiadosť OÚ na COOP Jednota na pridelenie ešte jednej predavačky do obchodu 

- Prijatá správa o výsledkoch šetrenia Veterinárnej správy LM na podnet sťažnosti ohľadne 
chovu kôz p. Juraja Staroňa 

- Účasť na porade a schôdzi ZMOLiptova 

- Prednáška p. Ing. Bukoviča na možnosti čerpania financií z Programu rozvoja vidieka 

- Odovzdanie podkladov kronikárke p. Mgr. Staroňovej  

- Odoslanie žiadosti na darovanie 3 elektrocentrál a 3 zásobníkov na vodu 

- Prijatá žiadosť rodiny Kubalovi o pomoc pri čerpaní žumpy 

- Obnovenie otázky vybudovania náučného chodníka s pomocou Ing. Hajkovského, obsah 
žiadosti spracuje NAPANT a žiadateľom bude obec PL 

- Upozornenie na nutnosť obrezania stromov na ceste PL – Bodice a najnutnejšej opravy cesty 

- Odoslaná a už kladne vybavená žiadosť o dovoz posypového materiálu 

- Pravidelne prebieha údržba web stránky p. Kurekovou 

- P. Kureková darovala OÚ kvalitnejší PC, ktorý sa bude priebežne dostávať do prevádzky 

- Začali sa prípravné práce k vybudovaniu pomníku Jaskyniarov z Pavčinej Lehoty 

- Zorganizoval sa zber starého  železa 

- Uskutočnila sa brigáda – čistenie chodníkov a verejných priestranstiev po zime 

- Šetrenie sťažností podaných na p. Juraja Staroňa obyvateľmi obce Políciou – podľa vyjadrenia 
je všetko v poriadku, kozy sa chovajú na poľnohospodárskej pôde, nie je dôvod na akékoľvek 
stíhanie vo veci porušovania poriadku 

- Účasť starostu na Valnom zhromaždení Urbáru 

- Starostka Demänovskej doliny požiadala OÚ PL o zlúčenie stavebného úradu obcí PL a DD/ 
zatiaľ bez stanoviska zastupiteľstva/ 

- Predložená výzva primátorovi mesta LM o prehodnotenie systému platenia členských 
poplatkov do KLASTRa, v tomto bode bude kontaktovaná aj riaditeľka KLASTRa 

- Účasť na zasadnutí ZMOL – stretnutie a oslovenie projektantov k otázke plánovanej 
rekonštrukcie chodníkov 

- Bol objednaný odvoz starých pneumatík z priestorov strelnice 

- Účasť starostu na sneme ZMOS 

- Kompostovisko za obcou je znehodnotené zahádzanými konármi, ktoré na komp. nepatria, 
starosta obce dá komp. vyčistiť a obyvateľov upozorní na pravidlá prevádzky kompostoviska.  
V prípade, že sa nebudú rešpektovať, kompostovisko sa zruší. 



- Bola uzatvorená pracovná zmluva s p. Zdenkou Gerdhorferovou na pomocné obecné práce 
do 31.12.2015 

K bodu 4/ 

Starosta oboznámil prítomných so žiadosťou p.Cerulíka /všetci obdržali pred zasadnutím/ a prosil 
prítomných o vyjadrenie sa k danému podnetu. 

- Starosta pripomenul, že sa jedná o pozemok s tzv. „ regulatívami“ 

- Ing. Klepáč – nie možné robiť zmeny v ÚP každý rok 

- Mgr. Kureková – ak by sa povolila výstavba – nutnosť vybudovania ďalšej komunikácie 

- Ing. Hajkovský – podnet by sa mal riešiť, až keď sa bude navrhovať Doplnok č.4, dôležité pre 
jednanie, čo plánuje majiteľ vystavať v danej lokalite 

- Starosta – bod jednania sa uzavrel prijatím uznesenia č. 22 a takto pôjde aj odpoveď p. 
Cerulíkovi 

Starosta predniesol žiadosť p. D. Staroňa z domu č.p.134 na odkúpenie kalamitného dreva, ďalej 
poprosil Ing. Klepáča o zhodnotenie uskutočnenie obhliadky priamo na mieste a podanie cenovej 
ponuky. 

- Ing. Klepáč – drevo Urbár odpredáva za 5 €/m³ 

- P. Okoličány – dotaz, či obec nepotrebuje takéto drevo na nejaké účely/ starosta odpovedal, 
že spracovanie a odvoz by vyšlo drahšia, ako nákup hotového dreva/ 

- Mgr. Kureková – či bude p. Staroň plne zodpovedný za spracovanie a dôsledné upratanie 
kalamitného miesta/návrat priestoru do pôvodného stavu/  

- Zastupiteľstvo vyjadrilo súhlas k odpredaju s vyššie uvedenými podmienkami 

Starosta predložil zoznam detí žijúcich v PL vo veku 7-15 rokov, k príprave MDD. 

Starosta ďalej predložil zoznam obyvateľov Obce PL, ktorí nie sú prihlásení k trvalému pobytu 
poprosil prítomných, aby predniesli návrh, akým spôsobom riešiť ich oslovenie, ktoré by viedlo 
k tomu, že sa k TP prihlásia./navýšení podielových daní pre obec PL/ 

- Mgr. Tomáňová – ponúkla sa, že osloví tých, ktorí majú umiestnené deti v MŠ, ďalej navrhla, 
aby sa menovite títo ľudia oslovili v Hlásniku/ 

- Mgr. Kureková – vytvorenie komisie, ktorá osobitne každého navštívi a individuálne osloví 

- Ing. Hajkovský – zverejnená výzva v Hlásniku / s udaním dôvodov/ na prihlásenie takýchto 
obyvateľov k ZP 

Starosta podal návrh, aby sa v budúcnosti uvažovalo na výmenou verejného osvetlenia na LED lampy. 
Na zasadnutí ZMOS sa dostal k informácii, že je možnosť inštalácie LED lámp do stávajúcich stojanov, 
bez iných úprav. 

- Mgr. Kureková – v Liptovskom Hrádku postupne lampy menili /prebehla informácia aj 
v Správach STV/ 

- Ing. Hajkovský – vyzval starostu , aby kontaktoval primátora mesta LH a zistil informácie 



Starosta oboznámil prítomných, že pred zasadnutím OZ prebehlo jednanie s výborom OZ – riešenie 
poplatkov a členských príspevkov do KLASTRa. 

Starosta upozornil na zmenu termínu osláv Dňa matiek – 21.05.2015 v Osvetovej besede. 

Starosta upovedomil prítomných, že mu bolo predložená výhodnejšia možnosť riešenia Doplnku č.3 
k ÚP – pre majiteľov pozemkov / zámena pozemku obce v prospech majiteľov pozemkov/ 

Ing. Hajkovský predniesol dotaz p. Bohuráda, kedy dôjde k vyplateniu prvej splátky od LVS – starosta 
zistí 

Ing. Hajkovský – ukončil s p. Ing. Klepáčom prerezávanie stromov pri hlavnej ceste. 

Ing. Hajkovský – je nutné vyzvať p Greša, aby dal čím skôr do poriadku priestory pod vyhliadkovou 
vežou po ťažbe / vytečený olej vo vyvierajúcej vode – bol zámysel vybudovať studničku s úpravou 
okolia/,rozjazdené koľaje, nedôstojný priestor pre cyklotrasu 

- Ing. Klepáč sa ponúkol, že osloví p. Ing. Maroša Kupča, aby s ním v tejto veci jednal 

P. Mgr. H. Staroňová predniesla otázku ďalšieho systému kopania hrobov na obci, je nedostatok 
obyvateľov mužského pohlavia, ktorí sú schopní a ochotní hroby kopať 

- starosta požiadal prítomných, aby si túto otázku premysleli s tým, že bude v programe        
riešenia na ďalšom zasadnutí zastupiteľstva 25.05.2015 o 18,30 hod. 

Ing. Hajkovský – dotaz na starostu, ako sa pokročilo s prípravou projektov na možné výzvy z PRV 

- Kedy bude nejaké rozhodnutie o výsledky podania žiadosti na MF na obnovu sociálnej 
budovy 

- Starosta bude zisťovať stav veci 

- Mgr. Kureková upozornila na voľné priestory v objekte Jednoty – možnosť premiestnenia 
obecného majetku z PZ v prípade prestavby 

Mgr. Kureková upozornila starostu, že sa ohlásila firma, ktorá sa zaoberá výzvami na termín návštevy 
v týždni od 25. mája2015/bude upresnené/. 

P. Okoličány sa ponúkol, že vystrieka priestory okolo cintorína proti burine. 

Mgr. Kureková prečítala uznesenie a to sa aj schválilo. 

 

 

 

V Pavčinej Lehote dňa 04.05.2015 

Zapísala:  Mgr. Radka Kureková       ............................................... 

         ............................................... 

               Miroslav Ščasný – starosta obce Pavčina Lehota 


